
日本原装GS力至优NICHIYU叉车蓄电池48V480Ah
力至优电动叉车电池组24-6PZS480

产品名称 日本原装GS力至优NICHIYU叉车蓄电池48V480
Ah 力至优电动叉车电池组24-6PZS480

公司名称 广州贝朗斯动力电源有限公司

价格 16704.00/组

规格参数 品牌:贝朗斯
型号:48V6PZS480
生产地:广东

公司地址 中国 广东 广州 白云区 夏花二路28号

联系电话 86 020 86603123 13538843060

产品详情

广州贝朗斯专用供应各种叉车蓄电池，当电池过放电接近限制值时，叉车控制系统将自动启动保护功能
，首先限制叉车起升马达工作，行走马达仍可继续工作，此时叉车应该行驶至充电区进行补充电量。蓄 
电池每次使用后应及时充电，***长时间间隔不得超过24小时。4、电池充电时应在阴凉、通风、远离明
火的环境下充电，以免发生氢气爆炸。防止亏电存放， 亏电 存放对电池***有害。

Guangzhou Bairance supplies a variety of forklift batteries. When the battery is over-discharged close to the limit
value, the forklift control system will automatically start the protection function. First, the forklift lifting motor is
restricted from working, and the walking motor can continue to work. At this time, the forklift should drive to
Replenish the power in the charging area. The battery should be charged in time after each use, and the maximum time
interval shall not exceed 24 hours. 4. The battery should be charged in a cool, ventilated, and away from open flame
environment to avoid hydrogen explosion. Prevent storage under power loss, which is harmful to the battery.
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